

Ref. No. :		رقم المرجع:
Date:		التاريخ:
Department:		الإدارة:

Messrs.
Greetings,

السادة شركة:

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،

I the undersigned below
Nationality (.....) with ID no. (.....)
as (.....) on (.....) Company
registered in commercial register no (.....) in
(.....) City and date (.....), acknowledge:

أنا الموقع أدناه /
(.....) الجنسية بموجب الهوية رقم (.....)
بصفتي (.....) بشركة (.....)
المقيدة بالسجل التجاري رقم (.....) بمدينة
وتاريخ، أفيد بما يلي:

I, or through a members of my family, is participating in a business or activity that would compete with the business of the company or its subsidiaries, or I or through a members of my family compete in one of the branches of the activity practiced by the company.

أنني أو من خلال فرد أو أفراد عائلتي مشارك بعمل أو نشاط من شأنه منافسة أعمال الشركة أو الشركات التابعة لها، أو أنني أو من خلال فرد أو أفراد عائلتي أنافس في أحد فروع النشاط الذي تزاوله الشركة.

I, or through a members of my family, is not involved in a business or activity that would compete with the business of the company or its subsidiaries, and I do not compete through myself or through a members of my family in any of the branches of activity practiced by the company or its subsidiaries.

أنني أو من خلال فرد أو أفراد عائلتي غير مشارك بعمل أو نشاط من شأنه منافسة أعمال الشركة أو الشركات التابعة لها، ولا أنافس من خلالي أو من خلال فرد أو أفراد عائلتي في أحد فروع النشاط الذي تزاوله الشركة أو الشركات التابعة لها.

I, or through a members of my family, have a direct or indirect interest related to the business of the company or its subsidiaries.

أنني أو من خلال فرد أو أفراد عائلتي لدي مصلحة مباشرة أو غير مباشرة لها علاقة بأعمال الشركة أو الشركات التابعة لها.

I, or through a members of my family, have no direct or indirect interest related to the business of the company or its subsidiaries.

أنني أو من خلال فرد أو أفراد عائلتي ليس لدي مصلحة مباشرة أو غير مباشرة لها علاقة بأعمال الشركة أو الشركات التابعة لها.

I acknowledge not to obtain any personal gains and profits directly or indirectly, including accepting gifts by taking advantage of my position as an administrator of the company and not to use any information about the company and its affiliates, assets or resources for my personal or family purposes or exploit it for any other benefit.

أتعهد والتزم بعدم الحصول على أي مكاسب وارباح شخصية بطريقة مباشرة أو غير مباشرة بما فيها قبول هدايا مستفيداً من موقعي كمسؤول بالشركة وعدم استخدام أي معلومات تخص الشركة والشركات التابعة لها أو أصولها أو مواردها لأغراض الشخصية أو لعائلتي أو استغلالها لأي منفعة أخرى.

I acknowledge that in the event of any change in the current situation, I will be obligated to provide a disclosure to the company's management, and I also acknowledge that the answers to all the above questions are correct and complete.

وأقر وأتعهد بأنه في حالة حدوث أي تغيير في الوضع الحالي سأكون ملزماً بتقديم إفصاح إلى إدارة الشركة، كما أقر بأن الإجابات عن جميع الأسئلة الواردة أعلاه هي إجابات صحيحة وكاملة.

With best regards

وتقبلوا خالص تحياتنا ،،

Sign.

التوقيع:

Name:

الاسم:

Date:

التاريخ: